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Vraag 1 tafeltjesavond. Waarom hebben wij meer meldingen relatief schoolverzuim tov 
landelijk. Heel Nederland werkt nu toch volgens de MAS waar een pro-actieve aanpak in is 
opgenomen? 
  
Onze pro-actieve aanpak is erop gericht dat scholen vroegtijdig contact opnemen met bureau 
leerlingzaken. Scholen worden in onze aanpak nadrukkelijk ook gevraagd om elk verzuim actief te 
melden. Vervolgens wordt elke melding onderzocht en opgepakt. Het is dus de vraag of het hoger 
aantal meldingen per 1000 leerlingen dan het landelijk gemiddelde een gevolg is van verzuim dat 
vaker voorkomt of het gevolg van een pro-actieve aanpak die leidt tot een hoger aantal geregistreerde 
meldingen van verzuim. Er is landelijk in de cijfers over 2017 een groot verschil te zien in de 
percentages relatief verzuim. In Rotterdam is dit bijvoorbeeld 59,10 terwijl dit percentage over 
Eindhoven 11,87 is. Het klopt dat de invoering van de MAS medio 2017 eveneens een pro-actieve 
aanpak voorstaat. Dit zou dus de komende zichtbaar moeten worden in de landelijke cijfers vanaf 
2018. Maar nog steeds dient dan rekening gehouden te worden met het feit dat scholen bereid 
moeten zijn om verzuim actief en tijdig te melden. 
  
  
Vraag 2 tafeltjesavond. Waarom is gekozen voor het doel van 20 jongeren aan het werk zonder 
startkwalificatie? (bij vraag 76 nieuwe maatregel RMC) 
  
Groenpluk is een weerbarstig thema. Het is belangrijk om de problematiek goed in kaart te brengen 
om te kunnen werken aan de juiste oplossingen. Er zijn veel betrokken werkgevers, groot en klein in 
diverse sectoren. Ook de jongeren hebben diverse achtergronden, motieven en mogelijkheden 
verspreid over de hele regio. Dit jaar zijn we gestart met een verkenning om de praktijk in kaart te 
brengen. Daar ligt in het eerste jaar de nadruk op, waarbij we natuurlijk ook al aan oplossingen 
werken waar die mogelijkheden zich voordoen. Omdat de nadruk in deze fase op verkennen ligt, is het 
doel aan de oplossingenkant realistisch ingeschat. Elke VSV’er die we weten te voorkomen is winst en 
hierbij blijft maatwerk noodzakelijk.. 
  
  

 


